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Hoi EXPL

bedankt voor de update. Met de informatie over tarief (excl BTW) en over bereidingstijd (iets sneller dan ik had verondersteld)
was het kleine moeite om dit te verwerken in de eerdere sommetjes in de bijlage.

Uitgaande van de veronderstellingen van KNMP over de bereidingstijd kom ik dan op meerkosten vanIEE in clusief

BTW.

tee
van:[EEE IEEER mins ni>

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 13:46

Aan: @minvws.ni>;[IEEE<BEEE0 minvws.n-;ICSE
@minvws.n @rivm.nl

Onderwerp: RE: Apotheken

Beste mannen,

Nogmaals dank voor jullie snelle inzet en hulp bij het komen tot een afspraak rondom de inzet van apothekers bij het vaccinatie

proces voor cliénten in een Wiz instelling.
De volgende afspraken zijn gemaakt met het KNMP.

De eigen apotheek van de zorgaanbieder stuurt een factuur met hierop de geleverde diensten naar de zorgaanbieder.
Deze betaalt de apotheek en declareert de vaccin kosten bij het zorgkantoor onder de meerkostenregeling van de NZa

COVID beleidsregel.
Er is een all-in tarief afgesproken van ERE x btw. per uur. Dit tarief is afgeleid vanuit het contract dat de

ziekenhuisapotheken hadden gesloten met het RIVM voor hun hulp bij het vaccinatie proces bij de 1° 15.000 Wiz cliénten uit een

zorginstelling.
De apotheken leveren hiervoor de volgende diensten; vervoer van vaccin vanuit hoofdlocatie zorginstelling naar overige

locaties, ompakken van de vaccin voor vervoer naar overige locaties en het voorbereiden van de vaccins voor het toedienen bij
de cliénten.

Het afgesproken tarief is bedoeld voor deze doelgroep (WIlz cliénten wonende in een instelling, verpleeghuis en/of

gehandicaptenzorg) en voor het toedienen van het vaccin BioNTech/Pfizer. Dit is specifiek afgesproken om enige ruimte

te houden in de onderhandeling over tarieven mocht in de toekomst de hulp van apothekers nodig zijn bij andere

vaccins.

Als de eigen apotheek van de zorgaanbieder de hulp niet kan bieden en hiervoor een collega apotheek inschakelt, blijft
de eigen apotheek hoofdaannemer. Er gaat dan geen facturatiestroom lopen via andere apothekers naar de

zorginstelling.
Deze afspraken gaan in een brief naar de KNMP.

Ik heb net bij de KNMP ook nog even nagevraagd of zij een schatting kunnen geven, hoeveel uur het kast om vaccins om te

pakken en gereed te maken voor vaccinatie. Zij geven aan dat het lastig is om in te schatten hoeveel tijd het ompakken kost, dit

hangt ook samen met het decentraal vervoer. Ze durver hiervoor geen inschatting te maken. Wat betreft het voorbereiden van

de vaccins geven zij dat het uit 1 ampul vullen van 6 spuitjes ca. 10 minuten kost door een ervaren persoon (2 personen, 5

minuten). Dit kan meer tijd kosten omdat de IG] bezig is de normen aan te scherpen, bijvoorbeeld dat ieder spuit apart gelabeld
moet worden. Het is dus ook op dit gebied best lastig een inschatting te geven. Dit zijn nu de gegevens waar we het mee

moeten doen.

Wat betreft de reportage uit het journaal, zijn we nu druk bezig om hier wat helderheid in te scheppen. Het is ook een moeilijk
verhaal. Daarbij blijkt de communicatie vanuit diverse instanties en branches ook nog wel te schorten. Kortom we doen ons best

(gelukkig weten we al dat we het toch nooit goed doen) en hopen dat het toch allemaal goed gaat komen.

Mocht ik nog punten vergeten zijn of hebben jullie vragen, dan hoor ik dat natuurlijk graag.

Met

fro

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 20:59
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Aan: ) SEE minvws.o >;IEEE) EEE @ minvws.o >;IEEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Apotheken

Hoi EEE

NZa heeft al beaamd dat deze meerkosten onder (het haakje in de opdrachtbrief voor) de bestaande

beleidsregel meerkosten corona vallen. Maar prima om dat ook in het volgende kernteam nog een keer vast te

stellen.

@EXES reageer jij op vraag met afspraken met apothekers?

lk zag trouwens zojuist journaal met reportage over verpleeghuislocatie van Sevagram, waarbij mevrouw A wel

nu reeds werd gevaccineerd en mevrB nog moest wachten.

Ik begrijp natuurlijk dat mevrouw A op een plek inclusief behandeling zit en daardoor onder

verantwoordelijkheid van de SO nu met Pfizer wordt gevaccineerd en dat mevrouw B (in hetzelfde gebouw) op

een plek exclusief behandeling zit en dus onder verantwoordelijkheid van huisarts valt en straks met Modema

wordt gevaccineerd, zodra haar leeftijdscategorie aan de beurt is.

Maar ik denk dat de rest van Nederland dit hartstikke gek vindt.... het is ook erg onpraktisch dat onder 1 dak

zulke verschillen ontstaan.

Geeft ook wel aan dat in het dossier 'positionering behandeling' keuzes moeten worden femaakt

Groet

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry.com)

van:HEED @minvws.nl>

Verzonden: 26 jan. 2021 18:48

Aan:
"

<BEEE@minvws.ul>;"EEEBEEinv ws ol; TEEpt
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Apotheken

Ha allen,

Uit een voorgaand leven weet ik mij nog te herinneren dat een ‘marktconform tarief’ voor een bereiding excl terhandstelling ca.

€ BEXis (en bij ZilverenKruis zie ik dat dit nog steeds het geval is), waarmee de raming 2x zo hoog wordt. Maar je kunt ook

stellen dat je bij een dergelijke bulk anderscortige afspraken maakt. In ieder geval is het op het geheel van de

meerkostenregeling Wiz naar verwachting van beperkte omvang.

Wie maakt nu deze afspraken met apothekers?

En moeten wij hierover nog iets melden aan NZa/ZN? Hier kan volgens mij het haakje in de recente aanvullende opdrachtbrief
aan NZa goed voor dienen, maar lijkt mij wel goed om in volgend kernteamoverleg te laten passeren.

Groet,

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 15:00

Aan: 51.28 ) SEEM eminvws.n>;IEEE) SEEKER ominvws.n >; INEXED
<BERIPEN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Apotheken

Ha dank voor de mooie eerste berekening. Ziet er wat mij betreft prima en plausibel uit en eens met jouw opmerking dat

dit waarschijnlijk bovenkant is van de bandbreedte en dat verdere verfijning kan als we meer info hebben/krijgen.



1068842

Even van mijn kant: ik kreeg de bevestiging dat met de ziekenhuisapothekers inderdaad een tarief vanEEN --- uur is

afgesproken.

Groeten,

van: [IESEDI)SEEM© mins ni>
Verzonden: maandag 25 januari 2021 16:19

Aan: JERE)EEX© minvws.n >;INEEEKECI)SEEXETN© invws.>; INEECKECN)<BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: Apotheken

Hoi,

zoals afgesproken vanochtend heb ik mijn redenering over de meerkosten van hulp apothekers bij vaccinatie Wlz-cliénten in

grote zoerginstellingen nog op papier gezet.

Ik kom macro op een bedrag var EE
Ik heb hierbij de aannames duidelijk aangegeven. Mocht er meer inzicht komen in het tijdsbeslag van bepaalde handelingen, dan

kunnen we uiteraard de berekening fine-tunen. De meerwaarde voor dit moment is dat we toch wat meer grip hebben op de

ordegrootte van de meerkosten (en daarmee de relatief beperkte impact van het uurtarief).

Overigens is het ook nog denkbaar dat de hulp van de apothekers er uiteindelijk toe leidt dat bepaalde zaken efficienter

verlopen. Daarmee kan het dus macro leiden tot lagere meerkosten (en opzichte van de situatie dat minder begaafde

zorgaanbieders gaan experimenteren met gereed maken van de flacons en spuiten®).

groet,


